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Rapport från stämman 

Så gjorde då covid-19 att vi inte kunde hålla 

vår stämma på vanligt sätt utan den fick ske 

via poströstning istället. Vi som är ordinarie 

ledamöter (Bengt, Lennart, Margaretha och 

Jonas) träffades den 30 november för att 

sammanställa poströsterna och formellt 

genomföra stämman och upprätta protokoll. 

35 medlemmar hade poströstat och 30 av 

dessa var giltiga. 5 var ogiltiga (3 av dessa ej 

underskrivna och 2 för sent inkomna). 

Protokollet kommer att finnas på riksbyggens 

hemsida som vanligt och på föreningens 

hemsida. 

Styrelsens sammansättning 

Det blev inga förändringar i styrelsens 

sammansättning: 

Bengt Jonsson, ordförande 

Lennart Lilja, vice ordförande 

Margaretha Berglund, sekreterare  

(tillika vicevärd) 

 

Jonas Ungerbäck, ledamot 

Donny Glimmefors, suppleant 

Björn Hansson, suppleant 

Robert Federley, suppleant 

Dessutom en ordinarie ledamot och en 

suppleant från Riksbyggen. 

 

Övrigt 

Vi hoppas väl alla att vi snart ska kunna träffas 

under normala förhållanden igen. Så fort detta 

är möjligt kommer vi att kalla till 

medlemsmöte. 

Samtliga fönster är nu bytta och ställningarna 

tas ner från sista huset under vecka 50. 

Tyvärr har covid-19 gjort att vissa förseningar 

uppstått under arbetets gång. Detta gäller 

även andra saker såsom ombyggnaden av 

lokalen i 26an, boulebana, gemensam el mm. 

Men vi kämpar på med dessa projekt. Vi 

kommer även att se över våra avtal med 

COMHEM och Affärsverken gällande bredband 

och TV. 

Med detta önskar vi i styrelsen 
er alla en God Jul och Ett Gott 
Nytt År! 

 

PS 

Medsänder även en liten julgåva att mumsa på 

DS  

 


